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Przewod niczące go Rady Powiafu Zielano górskie go Pana Edwina Łazickie go

W dniu I0.Iż.2018 uczestniczyłam w sesji Rady Miasta i Gminy Kargowa.
Dwoje radnych zwóciło się do mnie z prośbą o ptzekazanie osobom
decyzajnym w powiecie ich problemów. Chodzi o drogi powiatowe, które
potrzebuj ą pilnej naprawy:

1. Droga Jaromierz Nowy - Obra Dolna ( dziury)
2. Wyrównanie pobocza drogi powiatowej od l<rzyżówki Świętno z dtogą

wojewódzkąw kierunku Kolska do granicy powiafu
3. Droga Kargowa - Klenica (nr 1189) na wysokości zakrętu między

Karszynem a Siadczą duża, niebezpieczna dziura

W imieniu mieszkańców proszę równiez o informację, czy jest mozliwa zmiana
cza§u urzędowania Wydziafu Komunikacji w Zielonej Górze i Delegafurze w
Sulechowie, umozliwiającej petentom zńatwienie spraw w godzinach
popołudniowych przynajmniej r az w §godniu.

Proszę o odpowiedźnaprrysńej sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego
28.12.2018 t.

Alicja Szułcik
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